
l OSIEDLE "DzIEDzIcE"
W czechowicach-Dzicdzicaoh

z^AzĄo oslEDLA

1. Ogólne Zebranie Mieszkańców Osiedla

(środa) o godz. 17.00 , w małej sali OSP

Strażackiej 1.

0150645

)7.o9.2oL7r.

,,Dziedzice" odbyło się w dniu 27 września 2017 r.

,,Dziedzice", w Czechowicach-Dziedzicach przy ul.

Z OGÓLNEGO ZEBRAN|A M|ESZKAŃCOW

zWoŁANEGo NA DzlEŃ 27.o9.2o17 r. PRzEz ZARąD oslEDLA,,DzlEDzlcE"

l . oTWARclE l sTWlERDzENlE PMWoMocNoŚct oaRAo

2. otwarcia zebrania dokonał Przewodniczący Zanądu osiedla Leszek Bolek, który na wstępie

przywitał przybyłych gości oraz mieszkańców osiedla ina podstawie listy obecności

(załącznik nr 1) stwierdził, że zebranie jest prawomocne, ponieważ uczestniczy w nim 37

mieszkańców, co zapewnia wymagane kworum i gwarantuje ważność zebrania,

3. W zebraniu, oprócz mieszkańców, udział wzięli goście (załącznik nr 2),

- Marian Błachut - Burmistrz Miasta i Gminy

-Paweł Mrowiec - Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy

-Damian Żelazny - Przewodniczący Rady Miejskiej
-Mirosław Janko - Komendant Straży Miejskiej

-Edward Kóska - Radny Rady Miejskiej
-stanisław Pięta - członek Zarządu Powiatu
- Krzysztof Ryłko - Komendant OSP

- Piotr Herczek - Prezes Zarządu / Dyrektor Naczelny PlM

- Chrapek Kamil - Przedstawiciel Policji - Dzielnicowy

- Kupiec Marek - Przedstawiciel Policji - Po Dzielnicowego

- Jasny Małgorzata -MG spółka Wodna

-Lis Mirosław - Mieszkaniec Osiedla Renardowice

-EWa Kmiecik Wronowicz -Radna Powiatu

4. ogólne zebranie Mieszkańców zgodnie z § 7 pkt.4 obowiązującego statutu prowadził

przewodniczący zarządu osiedla, który przedstawił proponowany porządek obrad.

Proponowany porządek obrad, w głosowaniu jawnym, został przyjęty bez sprzeciwu,

(Załącznik nr 3)
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1. Prowadzący zaproponowal na protokolanta zebrania P, Barbarę Kowalską, lCćórc

wyraziła zgodę na kandydowanie. W związku z tym, że nie podano innej propozycji oo

pelnienia tej funkcji, pnystąpiono do głosowania, W głosowaniu jawnym, zebrani

1ecinogłośnie zaakceptowali P. Barbarę KowaIską jako sponądzającą protokół z

Zebrania.

2.ProwadzącyzaproponowałnaczłonkówKomisjiUchwałiwnioskówPanastanisława
PindlaorazPanaJanaMatla,którzywyrazilizgodęnapełnienietejfunkcji.

Utworzona Komisja Uchwał w składzie :stanisław Pindel oraz Jan Matl w głosowaniu jawnym

została zaakceptowana jednogłośnie.

lll, PRzYJĘclE PRoToKoŁU z PoPRzEDNlEGo ZEBRANIA

1. prowadzacy zebranie zapoznał obecnych na sali obrad z treścią protokołu ogólnego

Zebrania Mieszkańców osiedla ,,Dziedzice", które odbyło się 28 Września 2015 r.

Treść w/w Protokołu zostala, w głosowaniu jawnym, zaakceptowana jednogłośnie,

lV. sPMWozDANlE z DzlAtALNośc] zARzĄDU oslEDLA ,,DzlEDzlcE" zA oKREs oD

30.09.2015r. DO 26.{E.2O17r.

1.WżejWymienioneSprawozdanie(załączniknr4)przedstawiłzebranymPrzewodniczący
Zarządu osiedla - Leszek Bołek i zostało ono prżyjęte jednogłośnie bez konieczności

udzielania dodatkowych wyjaśnień.

V. sPRAWozDANlE z REAuzAcll UCHWAtY NR,2ox6 oGÓLNEGo ZEBRAN|A

MlEszKAŃców z dnia 28.09.2016r. DoTyCzĄCEl lNWEsTycJl REALlzowANycH z BuDżETu

GMINY NA TEREN|E oSIEDLA,,DzIEDzlcE" W 2017 RoKU. .,

1. Przedmiotowe Sprawozdanie (zalącznik nr 5) pnedstawił zebranym Przewodniczący

Łarząduosiedla ,,Dziedzice" iwyjaśnił przyczyny, z powodu których pewne zadania nie mogły

być wykonane. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie,

Vl. sPMWozDANlE z REALlzAol UCHWAŁY NR ł2016 oGÓLNEGo ZEBRAN|A

MlEszKAŃcóW z DNIA 28.fi,.2o65r. DoTyCZACEl ZADAŃ REALlzoWANycH z BUDżETU

oslEDLA,,DzlEDzlcE" W 2017 R.

1. przedmiotowe sprawozdanie (załącznik nr 5) przedstawił zebranym przewodniczący

Zarząduosiedla,,Dziedzice",dozaopiniowaniapzezogólneZebranieMieszkańców.
Przedstawione sprawozdanie przyjęte zostało jednogłośnie,
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_ niebezDieczne skrzyżowanie ul. Legionów z Dk1, zwłaszcza dla pieszych oraz zbw szybkie

:mIenianie sie ŚWiaieł,

- zamontowanie lustra przy ul. Piasta,

- zwrócenie uwagi na rowerzystów jeżdżących po chodnikach,

- dofinansowań do pieców węglowych,
_ zwrócono uwagę dot. wykonania nowych zatok na przystankach w Renardowicach, aby je

wykonać pzed ułożeniem chodnika,
_ iwrócono uwagę na poziom wody gruntowej na ul. Weneckie j oraz zanieczyszczone rowy i

Wvrastające z nich drzewa,

- brak wykonania przy ul. Weneckiej drogi z powodu nie dokończenia prac przez inwestora

oraz brak mocy sprawczej w wyegzekwowaniu dokończenia zadania,

- brak możliwości przejazdu do przepompowni na końcu ul, Weneckiej,

-zostałporuszonyproblembrakuwykonywania-pracprzezZarządMelioracjitakichjak:
czyszczenie koryta neki iwałów, czyszczenie przepustów zwrócono uwagę na rośliny rosnące

w miĘdzywalu, które zagrażają bezpieczeństwu mieszkańców w pnypadku zalania - brak

swobodnego przepływu rzeki oraz spiętrzanie się wody,

- brak ok. 70 metrów barier ochronnych pzy ul, Waryńskiego,

-prośbadoPanaBurmistrzaWsprawieWykonaniaw2018r.projektudlaprzepompowniw

władz wyżej,
.PanBurmistrzporuszyłsprawęwsparciafinansowego,pozyskaniaśrodkówzewnętrznych
dla Gminy dot. spraw powodziowych, na które to środki bardzo liczy oraz gwarantuje, że na

pewno je właściwie wykorzystamy. Poruszył również sprawę obwodniry dla Czechowic-

Dziedzic.
- został poruszony przypadek pogryzienia przez psa, rasy groźnej - Amstal który z powodu

braku właściwej opieki ucieka z posesji ibiega wolno po ulicach osiedla,

xl. zAKoŃczENlE ZEBMN|A.

W związku z wyczerpaniem pytań Przewodniczący podziękował zebranym izakończył Ogólne

Zebranie Mieszkańców.

rejonie Ochodzy,
- zwrócono uwagę, że

interweniować w sprawie

protokolant zebrania

Barbara kowalska

ostatnie za|ania i podtopienia to jest dobry moment, aby

powodziowej - pozbierać wszystkie materiały i napisać pismo do

Prżewodniczący zebrania

Leszek Bolek
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